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Emne: Skolebestyrelsesmøde  
 

Møde dato 

18. december 2024 

Mødested 

Personalerummet 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.00 - 19.30  

Møde nr. 

03 

Mødeleder  

Rasmus Petersen 

Referent 

Katrine Grigel 

Deltagere 

Chalotte Fagan (formand), Rasmus Petersen (næstformand), Svend Karberg (forældre), Christina 

Svendsen (forældre), Lennarth Hansen (forældre), Niels Christiansen (forældre), Elisebeth Hald 

(forældre), Mette Hoeing (medarbejder), Betina Horskjær (medarbejder), Katrine Grigel (ledelse) & Line 

Neuber (ledelse) + Sif Kiærbye (elevråd) & Celina Kirkegaard (elevråd) 

Bemærkninger 

På mødet vil der blive serveret stjerneskud & vand. 

Dagsorden: 

 

01 Godkendelse af dagsorden 

Der tilføjes elevrådets punkt mellem pkt. 2 og 3, ellers godkendt. 

 

02 Korte meddelelser (orientering) 

Personalet Der har været travlt med adventsfest. God stemning 

SFO Det går godt. Der er startet to nye studerende og lavet lidt optimering af bemanding. 

Ledelsen Vakant lærerstilling slås op efter juleferien. Diverse meddelelser vedr. vikar mv.  

Information vedr. kommende skolestartere i S-klasser (ekstra S-klasse næste skoleår) + GLO 

Formanden Der har været netværksmøde for alle skolebestyrelsesformænd i Kolding Kommune – 

næste møde er den 18/2.  

 

02a  Elevrådet: Elevrådet har talt om adventsfesten. Måske der kunne være 2 stykker kage i stedet for 

1. Obs på siddepladser til alle i klassen. Evt. to små pauser i stedet for en. Eller en lidt længere.  

 Det gode var at det var sjovt at optræde, måske overveje rækkefølgen af optrædener. God 

længde på aftenen. 

 Elevrådsformand + næstformand har været på UVM kursus sammen med elevrådslæreren. De 

har valgt at arbejde med bevægelse og vil måske arbejde med gode ideer til lærerne.  

 

03 Evaluering af Adventsfest  

Fedt arrangement, rigtig godt det er forkortet og flyttet (tidsmæssigt).  

Der var lidt forvirring i forhold til parkering. Forslag om diverse tiltag der potentielt kan afhjælpe 

(parkeringsudvalg). 

Alt klappede, dejligt at bestyrelsen alle var med på scenen.  

Virkelig god fest, der var rekordmange gæster. 
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Side 2 

04 Gennemgang af ”Aftale om folkeskolens kvalitetsprogram” (bilag) 

Drøftelse vedr. den nye aftale. 

 

05 Orientering om analyse af specialområdets kvalitetsstandard i Kolding Kommune inkl. ny 

tildelingsmodel for special  

Kort orientering om det arbejde der foregår med specialområdets kvalitetsstandard i Kolding 

Kommune. Vi bidrager til analysen, og afventer hvad det ender med.  

 

06 Orientering om budget 2025 

Budget 2025 er en teknisk fremskrivning af dette års budget, der reguleres endeligt i 

midtvejsreguleringen i maj måned. 

Skolen kommer ud med et pænt resultat i år. 

 

07 Evaluering af oplæg med ”Skole & Forældre”  

Evalueret. 

 

08 Gennemgang og revidering af skolens principper + udkast til nyt princip vedr. skærmbrug 

(bilag) – principperne læses igennem inden mødet  

Principperne gennemgået til og med 3.4. Fortsættes næste gang. 

 

09 Videoreferat af aftenens bestyrelsesmøde til FB  

Fælles foto af bestyrelsen og link til referat på vores FB-side. 

 

10 Punkter til næste møde onsdag den 19/2-25 

- Faste punkter 

- Faggennemgang Idræt & motorik (HÅ/TN) 

- Budgetgennemgang v. MS 

- Gennemgang og revidering af skolens principper fortsættes fra 3.5 

 

11 Eventuel  

Husk; Fælles foto af bestyrelsen   

 


